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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:498 Infrastrukturen i Bohuslän

Som boende i norra Bohuslän är jag nu så gott som avskuren från resten av 
landet. Tågtrafiken på Bohusbanan mellan Uddevalla och Göteborg är avstängd 
på grund av banarbete, och sedan i mars 2023 har järnvägsbron 
längs Älvsborgsbanan i Vänersborg varit stängd för tågtrafik, efter att sprickor 
har upptäckts i brokonstruktionen. Ovanpå har det nu skett en lång rad olyckor 
som ytterligare förvärrat trafikläget. Väg E6 kollapsade i Stenungssund och det 
senaste är den tragiska dödsolyckan i Uddevalla där ett tåg kolliderade med en 
lastbil som fastnat på spåret på grund av snö.

Dessa händelser har lett till omfattande trafikstopp i hela Bohuslän och visar 
återigen på hur sårbar infrastrukturen i Västsverige är. Problemen drabbar även 
ambulanser och utryckningsfordon.

Sverige har sedan decennier underinvesterat i underhållet av vägar och 
järnvägar. Det märks nu akut genom exempelvis urspårningar, förseningar och 
försämrad framkomlighet. Vikten av satsningar på järnvägsunderhåll förstärks 
av vetskapen om att ”förebyggande underhåll” är så mycket billigare än det 
”avhjälpande underhåll” som krävs när en olycka väl har inträffat. Därför valde 
vi socialdemokrater att anslå 500 miljoner kronor mer än regeringen på 
underhåll till järnvägen i vår budget för 2024.

 Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa att invånare i 
Bohuslän har tillgång till infrastruktur?

………………………………………

Louise Thunström (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-22
Besvaras senast
2024-01-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


